
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 24. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 37
Vil ministeren redegøre om baggrunden for, at Styrelsen for Patientsikkerhed først i 2024 
reagerer i sagen om en ledende overlæge på Psykiatrisk Afsnit C i Randers, til trods for 
der var indkommet 7 alvorlige og ret enslydende klager til styrelsen fra både kollegaer, 
patienter og pårørende i perioden fra 2019-2023?
Der henvises til artikel på frihedsbrevet.dk 24/10-24: ”Alvorlig kritik af styrelse: Blev adva-
ret syv gange om kontroversiel overlæge på Afsnit C”.
https://frihedsbrevet.dk/alvorlig-kritik-af-styrelse-blev-advaret-syv-gange-om-kon-
troversiel-overlaege-paa-afsnit-c/?_gl=1*295951*_up*MQ..*_ga*MTQ3MDEyMj-
QyMS4xNzI5NzU3MTMz*_ga_XH02KK5XGX*MTcyOTc1NzEzMy4xLjAuMTcyOTc1NzEz-
My4wLjAuNDUwMjg5OTY5

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 7. november 2024.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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